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Vi tackar för förvaltningens svar (se ärende 22) och finner det tillfredsställande att vi delar 
samma målbild kring vikten av att nyanlända bereds möjlighet att studera svenska i explicit 
undervisning, att förberedas för svensk arbetsmarknad och att stimuleras till att hitta egen 
försörjning parallellt med språkstudier. Med tanke på att vi befinner oss i en utdragen 
pandemi och osäkerheten kring arbetsmarknaden är stor generell och särskilt för nyanlända, 
ser vi gärna en fördjupad uppföljning av förvaltningens svar på vår skrivelse. 

 Förvaltningen skriver att det finns mellan 450-500 nyanlända vuxna totalt. Av dessa 
skriver förvaltningen att ”många har arbete”, men det framgår inte hur många. 

 Att av dessa har endast 120 kartlagts vad gäller språkundervisning och någon form av 
arbete. Det vill säga av de 120 personerna har 49 fått arbete. 

 Av dessa 49 har 26 extratjänst eller introduktionsjobb där de arbetar och studerar 
språk. Det handlar om subventionerade tjänster med anställningsstöd och där skulle vi 
vilja få mer utvecklat hur många av dessa tjänster är troligt att de övergår i fast tjänst. 

 De övriga 23 personerna av de totalt 49 som fått jobb har osubventionerade jobb eller 
nystartsjobb. Hur många av dessa tjänster beräknas övergå i fasta anställningar? Det är 
också av intresse att veta hur många av dessa 23 som studerar svenska på kvällstid och 
vilken typ av motivationsarbete som görs för att få fler att delta i explicit 
undervisning. 

 Slutligen ser vi fram emot att få ta del av kartläggningen av de resterande 330-380 
som ännu inte har kartlagts.


